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VRAGEN van het CDA van de heer J. Vogel en de heer J. Seton betreffende 
hergebruik bouw- en sloopafval. 
(Binnengekomen: 25 februari 2010.) 
 
 
Groningen doet op allerlei manieren zijn best om de duurzaamste stad van Nederland 
te worden. Daarbij kunnen alle kleine beetjes helpen. 
Op de afvalbrengstations Woldjerspoor en Vinkhuizen kan bouw- en sloopafval 
gebracht worden. Uit contacten met inwoners van de stad bleek ons dat er wel bouw- 
en sloopafval gebracht kan worden, maar niet gehaald. Inwoners die b.v. willen 
bezien of er voor hen nog bruikbaar materiaal te halen is voor eigen gebruik (b.v. om 
te klussen of voor een hobby houtbewerken) kunnen niet bij de afvalbrengstations 
terecht. 
Nu is bij het CDA bekend dat er zeer zorgvuldig wordt omgegaan met het scheiden 
van sloophout. Het hout wordt, zoals bekend, gescheiden in A, B, en C hout. Waarbij 
A en B hout geschikt is voor hergebruik en C hout met name om bewerkt hout (b.v. 
geïmpregneerd hout) gaat. De vragen van het CDA gaan vooral over het A en B hout. 
 
In het kader van het bovenstaande hebben wij de volgende vragen voor u: 
 

1. klopt het dat op de afvalbrengstations Woldjerspoor en Vinkhuizen bouw- en 
sloopafval gebracht kan worden, maar niet gehaald? En zo ja, wat is daarvan 
de reden? 

2. wat gebeurt er met het bouw- en sloopafval dat naar de afvalbrengstations 
wordt gebracht?  

3. wordt bouw- en sloopafval zodanig gescheiden dat het hergebruikt wordt? Zo 
ja, hoe gebeurt dat? Zo nee, waarom niet? 

4. is het mogelijk om m.n. sloophout (maar wellicht ook ander sloopafval) een 
tweede leven te laten leiden? Zo ja, hoe denkt u dat te gaan doen? Zo nee, 
waarom niet? 

5. wat vindt u van het idee om één van de afvalbrengstations zo in te richten dat 
inwoners van de stad en provincie daar gratis sloophout kunnen afhalen, 
waarbij het hout een tweede leven kan gaan leiden? Bent u bereid dit idee 
nader uit te werken? Zo ja, in welke vorm denkt u dit te doen? 

 


